
Westwood Alliance Church 

Lead Pastor 

A vibrant, multi-generational, trilingual (English, Cantonese, Mandarin) Evangelical church in Coquitlam, BC, Canada 

with a congregation of over 700, seeks a Lead Pastor. 

We are looking for a visionary and spiritually mature leader to provide spiritual direction, biblical teaching, and unified 

leadership across all language congregations. The successful candidate will be in charge of pulpit planning, oversee 

ministry staff, and champion discipleship and outreach. 

Qualifications: 

• Meets biblical elder qualifications. 

• Theological Degree in an accredited seminary. 

• 5 years or more of pastoral oversight experience in a comparable (500+) church setting. 

• Must be fluent in English and Cantonese with professional proficiency in Mandarin. 

We offer a competitive compensation package and the incredible opportunity to lead a dynamic, mission-focused 

church in a beautiful, diverse city. 

To apply, please submit a resume and sermon video samples to: board@westwoodac.org 

Visit our website for more information: https://www.westwoodac.org/pages/careers 

  



高貴林宣道會 

主任牧師 

加拿大卑斯省高貴林市一個充滿活力的三語（英語、粵語、普通話）福音派教會，現誠聘主任牧

師。我們是一個超過 700多人的多元會衆大家庭。 

我們尋求一位具异象、靈命成熟的屬靈領袖，爲各語言堂會提供屬靈指導、聖經教導和合一領

導。入選者將負責講壇規劃，監督事工團隊，幷推動門徒培訓和外展事工。 

任職要求： 

• 符合聖經長老資格。 

• 具經認可神學院頒授的神學學位。 

• 具有大型教會（500人以上）5年或以上牧養管理經驗。 

• 必須流利使用英語及粵語，幷具備普通話溝通能力。 

我們提供優厚薪酬待遇，以及在美麗多元城市領導一個充滿活力、專注使命教會的寶貴機會。 

有意者請提交簡歷和講道錄影樣本至：board@westwoodac.org 

瞭解更多信息，請訪問：https://www.westwoodac.org/pages/careers 


